

	<b>Integrated Management System Level</b>	
	<b>Policy</b>	
	<b>Procedure Title:</b>	<b>IMS Policy</b>

<b>IMS Policy Statement</b>	<b>سياسة نظام الإدارة التكاملي</b>
<p>Tiba Petroleum, as a leading service provider in tank cleaning, is committed to the development and maintenance of economic, effective processes, environmentally friendly and systems designed to meet or exceed the needs and expectations of our customers.</p> <p>The organization provides quality services to fulfil our customer's requirements as well as to satisfy applicable regulatory and statutory requirements in a manner which protects the welfare of the employees and third party as well as protecting the environment.</p> <p>To ensure the effectiveness of this policy and for measurable quality objectives to be achieved, the commitment, support and involvement of management and all personnel within the company is assured. To this end Senior Management shall actively foster a culture that is conducive with learning and continual improvement.</p> <p>Further more, the Management will, in order to continue to provide leadership and show commitment to the improvement of the IMS, management does the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Communicate the importance of meeting customer, statutory, and regulatory requirements;</li> <li>• Establish objectives;</li> <li>• Establish the policy;</li> <li>• Conduct periodic management reviews;</li> <li>• Ensure the availability of resources.</li> </ul> <p>The system shall be continually monitored and reviewed for its compliance and relevance to the requirements of the customer, regulatory and statutory bodies.</p>	<p>تعتبر شركة طيبة رائدة في مجال أعمال تنظيف الخزانات – تلتزم بتطوير عملياتها بطريقة فعالة و إقتصادية لمقابلة أو تعدى توقعات عملائها</p> <p>تقوم الشركة بتقديم خدمات ذات جودة لتحقيق متطلبات العملاء و في نفس الوقت التوافق مع القوانين و التشريعات المحلية بطريقة تحمي العاملين و أى اطراف أخرى مع حماية المحيط البيئي</p> <p>للتأكد من فعالية هذه السياسة و التأكد من تحقيق الأهداف المقاسة فإن الإدارة و جميع الأفراد ملتزمين بتأييد هذه السياسة. لهذا سنقوم الإدارة العليا بتفعيل ثقافة الجودة مع التدريب و التطوير المستمر</p> <p>بالإضافة لما سبق – سنقوم الإدارة بمواصلة القيادة و إظهار الإلتزام نحو تطوير نظام الإدارة المتكامل و لإثبات ذلك سنقوم ب:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• توصيل أهمية مقابلة متطلبات العملاء للعاملين مع الإلتزام بالتوافق مع القوانين و التشريعات المحلية</li> <li>• وضع الأهداف المراد تحقيقها</li> <li>• وضع السياسات العامة للشركة</li> <li>• تفعيل إجتماعات مراجعات الإدارة بطريقة مستمرة</li> <li>• التأكد من توفير الموارد المطلوبة</li> </ul> <p>سيتم مراجعة و مراقبة النظام المتكامل الموضوع بصفة مستمرة للتأكد من دوام صلاحيته</p>

<b>Issued by</b>	<b>QHSE Manager</b>	<b>Issue #</b>		<b>Page of</b>
<b>Approved by</b>		<b>Issue Date</b>		